Company Profile

东莞市锦利电子科技有限公司是国内主要的手表生产商和出口商之一。是一家集产品开发、生产和贸易为一体的综合性企业。公司厂房设在中国大陆东莞市,厂房面积达12000平方米,有熟练工人300多名。公司已通过Walmart验厂Sedex验厂,Disney验厂,雅芳验厂,IS09001:2008国际质量体系认证。

本公司主要生产和经营电子表和行针表,款式齐全,深受 海内外客户的欢迎。产品主要销往欧洲、美洲、东南亚和中东 等地区。公司有设计部、工程质量部、模具车间、注塑车间、 印刷车间和装配车间等生产和设计部门。作为一个一站式生产 商,我们能以合理的价格为客户提供由产品设计到高质量产品 的全面性优质服务。

秉乘着"顾客第一,质量第一,群策群力,精诚团结"的 经营宗旨和方针,我们将不断致力于新产品的设计与开发,并 注重优秀人才的培养,优化管理结构,为打造国际知名企业的 长远发展战略目标而奋斗。

SIMPLE ART INTERNATIONAL CO.,LTD is one of the leading timepieces manufacturers and exporters in China, which integrate designing, manufacturing and trading. Factory facility is located in Dongguan City, China mainland, total area over 12000 Sq. meters,300 skilled workers. The company has passed WALMART AUDIT, SEDEX AUDIT, DISNEY AUDIT and AVON AUDIT. And in 2010, we have also been verified by SGS as a company to meet the standard of ISO 9001:2008 QUALITY MAN AGEMENTSYSTEM.

SIMPLE ART INTERNATIONAL CO.,LTD is specialized in digital watches and analogue watches, which are selling well in various countries and regions worldwide with main markets in America, Europe, Southeast Asia and Middle East. Our organization comprises of Design Department, Quality Engineering Department, Moulding&Tooling Department, Injection Department, Artwork & Printing Department, and Assembly Line in our production process. We provide our clients with comprehensive services and products at challengable prices.

Based on the principle of Customer and Quality Go First, and All Staff are Engaged and United, we will work continuously on developing innovative products, cultivating excellent talents, standardizing the management of our company, so as to achieve the long-term goal of making our enterprise world famous.

目录 CONTENTS



锦利电子科技有限公司

地址:广东省东莞市石碣西南工业区大圆街4号

电话: 0769-81826690 传真: 0769-81826691

E-Mail:Sales10@s-art.com.cn

www.kylitech.cn

Simple Art International CO.,LTD.

ADD:No.4,Dayuan Street,Southwestern District,Shijie Town,Dongguan City, Guangdong Province,China TEL:86-769-81812970 FAX:86-769-81826691 E-Mail:sales01@s-art.com.cn www.kylitech.com

Cartoon Watches



SA7551







儿童表



SA7501









SA7502





SA7503









SA7504



SA7505



SA7506

Cartoon Watches



SA7508 088 PART -688 88588



SA7509 DER FLEE - NEW BALLER



08A PURT -810 BRGSE





SA7512



SA7513

儿童表

Cartoon Watches



SA7514



SA7515



SA7516









SA7517





SA7518





SA7519



63

Cartoon Watches



SA7520





DRR FURT -MRS MATERS



088 PURE -088 BBGRR











SA7523







SA7524-1







SA7524-2





儿童表

Cartoon Watches



SA7525





SA7526







SA7527







SA7528









SA7529



SA7531

OEM designs are for advertorial purpose only

Cartoon Watches



SA7532





SA7533







SA7534













SA7535







SA7536







SA7537





儿童表



SA7538











SA7540-1









SA7540-2







SA7541







SA7542









SA7543-1



SA7543-2



SA7544-1 188 PURE -818 86584



SA7544-2



SA7545



SA7546



SA7547-1



SA7547-2



儿童表

SA7548 00% NUR -80% B80RE







SA7551



SA7552

Cartoon Watches



SA7553 084 PART -875 88538



SA7554-1 000 FUET -000 MARTIN



SA7554-2











SA7555







SA7556-1





SA7556-2





儿童表



SA7558











SA7559-2





000 PAGE -6004 BEGRE



SA7560









SA7561



SA7562







Cartoon Watches



SA7563







SA7564-1







SA7564-2













SA7565-1







SA7565-2







儿童表



SA7566-1















SA7567-1









SA7567-2







SA7568-1





SA7568-2







SA7569-1 DOM PURE -400 BRADER



084 PART -805 88508



SA7570-1 000 PUST -013 B0588



SA7570-2





SA7571-1







SA7571-2





儿童表



SA7572-1













SA7573









SA7574-1





SA7574-2





SA7575





SA7576







SA7577-1





SA7577-2



















SA7579-1





SA7579-2







儿童表



SA7580-1













SA7580-3











SA7581-1





SA7581-2





SA7582



























